

HY-1510J HY-1510JF

直驱单针综合送料缝纫机

Direct drive, single needle compound feed sewing machine



技术参数 / Specification

型号 Model No.	HY-1510J	HY-1510JF
送料方式 Feeding system	交替压脚、送布牙和机针综合送料 Alternating presser foot, feed dog and needle feeding	
最高缝速 Max sewing speed	2500 针/分钟 2500 s.p.m.	
线芯直径 Shuttle diameter	Φ28mm	
适用机针 Applied needle	DP × 17 #18-#23	
适用缝线 Thread size	最粗9股 (13#) Maximum thread 9 strands nylon	
最大针距 Max stitch length	9mm	
最大内外压脚交替量 Max alternating presser foot	6.5mm (旋钮调节) Manually adjusted by knob	
最大抬压脚高度 Max presser foot lifting height	16mm	
抬压脚功能 Presser foot lifting function	膝控抬压脚 Presser foot lifting by knee controller	自动抬压脚 Presser foot lifting height by air
自动供油 Auto oil system	√	
操作空间 Operation space	255 × 103mm	

产品概述

- 内置直驱节能马达，低震动，低噪音、低能耗。
- 车缝台阶时可通过旋钮调节内外压脚交替量，最高可达6.5mm，不密针、不断线、不破皮，形成完美线迹。
- 交替压脚、送布牙和机针三部分构成综合送料系统，防止缝料错层位移，确保更高的缝制品质。

Product Description

- Internal direct drive motor with low vibration, low noise and low energy consumption.
- It can adjust the alternating amount of the presser foot by manual through the knob when the sewing reaches the position between up and down step, maximum height is 6.5mm, effectively reduce dense needles, broken thread, broken skin problem and form the perfect stitch.
- Powerful and effective feeding system with alternating presser foot, feed dog and needle feeding guarantees trouble-free and displacement free of the fabric, ensuring the higher sewing quality.

典型应用

适用于沙发、办公椅、皮革产品、户外用品等产品的预缝和拼合缝等工序。

Typical Field of Application

Pre sewing and abutted seam sewing process for sofa, office chair, leather products and outdoor goods.